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Prezyde nt Miosta Wloclowka

W zwiqzku z przygotowywonq korektq budietu miostu 2A1,g roku w
zakresie zadon inwestycyjnych w imieniu mieszkohcaw panownie uprzejmie
prosz€ o uwzglqdnienie mojego wniosku w przygotowywanej korekcie do
realizacji w bieiqcym raku:

1,,8udowo oiwietlenia z montaiem lamp LED wzdlui nowo wybudowonego
chodniko od ul. Kaliskiej do budynku Dziewiiska 98.,,

o reolizocje tegat zadanio mieszkahcy zabiegaiq od kitku rot gdzie wczeiniej
Pa n obie cywal reo ! i zo cje.

t.tprzejmie proszq o uwzglqdnienie finansowonia w/w wniosku przy
konstruowaniu korekty plonu finonsowo - zadaniowego budietu miasto
20|19 roku.
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